

Title (en)

Door frame, particularly cladding therefor.

Title (de)

Türzarge, insbesondere Verkleidung einer Türzarge.

Title (fr)

Bâti dormant de porte, en particulier son habillage.

Publication

EP 0658675 A1 19950621 (DE)

Application

EP 94890204 A 19941207

Priority

AT 253493 A 19931214

Abstract (en)

Doorframe, in particular cladding therefor, with profiles consisting of metal, e.g. aluminium, plastic, fibre-reinforced plastic or the like. At least one profile (6) exhibits a leg (7) parallel to the reveal (8) and a further leg (9) transverse thereto, the leg forming a rebate which exhibits a bevel (10) which runs along the profile (6) and through which, if appropriate, bores (12) are guided. The bevel (10) is covered by a seal (18) which runs along the bevel and is fixed in two grooves (16) running along the bevel (10). A further rebate (20), if appropriate provided with a further bevel (11), is covered by a further seal (18). <IMAGE>

Abstract (de)

Türzarge, insbesondere Verkleidung einer Türzarge, mit Profilen aus Metall, z. B. Aluminium, Kunststoff, faserverstärktem Kunststoff od. dgl., wobei zumindest ein Profil (6) einen Schenkel (7) parallel zur Laibung (8) und einen weiteren Schenkel (9) quer zu dieser aufweist, durch welche Schenkel ein Falz gebildet ist, welcher eine längs des Profiles (6) verlaufende Abschrägung (10) aufweist, durch welche gegebenenfalls Bohrungen (12) führen, wobei die Abschrägung (10) von einer längs dieser verlaufenden Dichtung (18) abgedeckt ist, welche, in zwei entlang der Abschrägung (10) verlaufende Nuten (16), festgelegt ist, wobei ein weiterer Falz (20), gegebenenfalls mit einer weiteren Abschrägung (11) vorgesehen ist, die von einer weiteren verlaufenden Dichtung (18) abgedeckt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 1/34; E06B 7/23; E06B 1/52

IPC 8 full level

E06B 1/34 (2006.01); E06B 7/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 1/347 (2013.01); E06B 7/24 (2013.01)

Citation (search report)

- [DY] EP 0461101 A1 19911211 - RASCHL ALFRED UMFASSUNGSPROFIL [AT]
- [Y] DE 3303729 A1 19831006 - SCHWAB SVEDEX TÜRENWERK GMBH [DE]
- [A] DE 9308300 U1 19930819 - KUEFFNER ALUZARGEN GMBH [DE]
- [A] EP 0212325 A2 19870304 - VAW VER ALUMINIUM WERKE AG [DE]
- [A] DE 1659734 A1 19700604 - TESTA ETS
- [A] DE 2839589 A1 19800313 - HERING WILLI
- [A] GB 2140066 A 19841121 - PORTAS DEUTSCHLAND GMBH
- [A] DE 2207819 A1 19730906 - REDEL DIETER GEORG
- [A] DE 3609992 A1 19871001 - GEISSLER GMBH GEB [DE]

Cited by

EP1251230A1; CN105089429A; CN105089467A; FR3014936A1; FR2902134A1; WO2007141452A3

Designated contracting state (EPC)

CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0658675 A1 19950621; AT A253493 A 19960615

DOCDB simple family (application)

EP 94890204 A 19941207; AT 253493 A 19931214